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ZÁPISNICA 

z 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného dňa  

13. novembra 2024  

o 16:30 hod v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 
1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

17. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ing. Jana Maršálková, ktorá 

privítala prítomných poslancov. Prítomní boli šiesti  poslanci obecného zastupiteľstva 

z celkového počtu 9. Poslanci Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský a Mária Balažová boli 

ospravedlnení. 

Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

Starostka prečítala program zasadnutia: 

 
1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2) Procedurálne otázky (voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice  

a určenie zapisovateľa) 

3) Informácie starostky 

4) Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce  

5) Rôzne 

6)  Diskusia 

7)  Záver 

                                

Pripomienky poslancov k programu rokovania OZ neboli žiadne. 

 

 

Uznesenie č. 176/11/2024 – OZ  
 

Zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

- schvaľuje 

program 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva bez pripomienok 

 

- konštatuje,  

že rokovania OZ sa z celkového počtu poslancov 9 sa zúčastňuje 6 poslancov,  čím je rokovanie 

obecného zastupiteľstva uznášania schopné.   

Poslanec Juraj Obložinský, Ing. Radoslav Szabó a poslankyňa Mária Balážová boli 

ospravedlnení z účasti na OZ. 
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Hlasovanie: 

Za (6 zo 6) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

2) Procedurálne otázky ( voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice 

a určenie zapisovateľa 

 

Starostka navrhla do návrhovej komisie Ing. Alenu Čičovú a Mgr. Alenu Černíkovú. Za 

overovateľov zápisnice určila Mateja Blažiho a Mgr. Martu Horníkovú. 

Za zapisovateľku určila Luciu Botkovú Valkovú. 

 

Uznesenie č. 177/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

schvaľuje 

- návrhovú komisiu v zložení: Ing. Alena Čičová, Mgr. Alena Černíková 

- overovateľov zápisnice v zložení: Matej Blaži, Mgr. Marta Horníková  

berie na vedomie 

- menovanie zapisovateľa rokovania: Lucia Botková Valková 

 

 

Hlasovanie: 

Za (6 zo 6) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

3) Informácie starostky obce 

Starostka informovala poslancov o uskutočnených kultúrnych akciách, ktoré sa konali v obci: 

- Súťaž v prednese poézie a prózy „Marta Myrta“, ktorú organizuje Matica slovenská 

z dňa 18.10.2024 

- Posedenie so seniormi, ktorá sa konala dňa 22.10.2024 

- Výstava „Spomienky na časy nie až tak minulé“, ktorá prebiehala v kultúrnom dome 

v dňoch 25.10 - 27.10.2024 
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- Muzikál pre deti „Ľadové kráľovstvo“  z dňa 4.11.2024 

 

Zároveň informovala poslancov o akciách, ktoré sa v obci pripravujú: 

- Vianočná nedeľa s príchodom Mikuláša, ktorá bude v naše obci dňa 15.12.2024, 

spojená s vianočnými trhmi  

Deťom z obce Ivanka pri Nitre budú doručené kartičky, ktorými sa preukážu Mikulášovi a jeho 

pomocníkom, následne budú deti odmenené mikulášskym balíčkom. Tento spôsob by mal 

ošetriť zneužívanie rozdávaných balíčkov, ktoré v minulosti spôsobili nepríjemnosti 

a sklamanie detí z našej obce, ktorým sa balíček neušiel. 

Starostka informovala poslancov o príjemnej novinke, ktorá bola prehodnocovaná v deň 

zastupiteľstva na Kooperačnej rade UMR Nitra – Udržateľný mestský rozvoj Nitra, a tou je 

projekt – Revitalizácia parku, na ktorej sme uspeli. 

 

Prebehla diskusia medzi poslancami a zároveň bola vyzvaná pani Mgr. Szaboóvá k slovu. 

Pani Mgr. Szaboóvá zhodnotila ukončenie prác na rekonštrukcii miestnych komunikácií 

(Krakovská ul., areál Základnej školy) a chodníka na Novozámockej ulici. Vysvetlila 

poslancom celý priebeh rekonštrukcie. Na začiatok bola spomenutá komunikácia v Základnej 

škole, pri ktorej vznikli nezrovnalosti, nakoľko boli očakávania realizácie aj parkoviska pri 

kotolni, ale v tomto zámere tento priestor nebol zakomponovaný. Pani Mgr. Szaboóvá 

spomenula aj nepríjemné situácie, ktoré sa vyskytli počas rekonštrukcie a následne aj dôvod 

navýšenia sumy za rekonštrukciu príslušných komunikácií, v celkovej sume 11 635,78 €. Pani 

starostka uviedla veľkú vďaku za získanú dotáciu z Ministerstva financií SR v sume 

10 500,00€, ktorá nám z časti pokryla tieto výdavky navyše.  

Poslanec Ing. Zaťko spomenul pozitívny prístup zamestnancov, pri prácach.  

Pani starostka poďakovala pani Mgr. Szaboóvej za celkové zhodnotenie a za prínos, ktorým 

sa stala pri realizovaní rekonštrukcie miestnych komunikácií. 

Pani poslankyňa Ing. Čičová sa informovala na ďalší zámer pri realizovaní ulíc v našej obci. 

Chodník pri reštaurácií Volcano je v zlom stave. Tieto skutočnosti sa zatiaľ budeme snažiť 

upraviť drťou, ktorá zabezpečí lepšiu funkčnosť miestnych komunikácií. 

Pani starostka informovala poslancov o tom, že aj areál ZŠ je našim cieľom dokončiť, ale 

bolo by možné to realizovať za pomoci dotácií, prostredníctvom výzvy. Obec má záujem 

vypomôcť s výzvami Základnej škole. 

Poslanec Ing. Zelenaj, PhD. sa poďakoval pani Mgr. Szaboóvej v mene všetkých poslancov 

za vykonanú prácu. 
 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie:  
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Uznesenie č. 178/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

berie na vedomie 

informácie starostky obce o: 

Uskutočnených kultúrnych akciách: 

- Súťaž v prednese poézie a prózy „Marta Myrta“ (organizuje Matica slovenská) 

- Posedenie so seniormi  22.10.2024 

- Výstava „Spomienky na časy nie až tak minulé“ 25.10.-27.10.2024 

- Muzikál pre deti „Ľadové kráľovstvo“  4.11.2024 

Pripravovaných kultúrnych akciách 

- Vianočná nedeľa s príchodom Mikuláša – 15.12.2024 

Ďalších udalostiach: 

- Ukončenie prác na rekonštrukcii miestnych komunikácií (Krakovská ul., areál 

Základnej školy) a chodníka na Novozámockej ulici 

Hlasovanie: 

Za (6 zo 6) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

4) Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce 

 

 

Starostka informovala poslancov o doručených žiadostiach, v súvislosti s požiadavkou na 

mimoriadne dotácie od TJ Družstevník a Rímskokatolíckej cirkvi – Farnosť Ivanka pri Nitre. 

Slova sa ujala pani poslankyňa Ing. Čičová, ktorá je vo finančnej komisií a táto zasadla kvôli 

predmetným žiadostiam. Pani poslankyňa navrhla odsúhlasiť tieto žiadosti o mimoriadne 

dotácie, nakoľko komisia odsúhlasila tieto žiadosti počas prejednávania.  

Prebehla diskusia medzi poslancami. 



 

5 

Na zastupiteľstve sa zúčastnili predstavitelia TJ Družstevník Ivanka pri Nitre, ktorí boli vyzvaní 

k odprezentovaniu mesačných nákladov na klub a schopnosť nájsť výdavky, ktorými by vedeli 

vydokladovať do konca roka 2024.  

Farnosť Ivanka pri Nitre realizovala revíziu bleskozvodov, ktorá bola naposledy realizovaná 

cca 10-15 rokov spätne. V roku 2024 nežiadali žiadne dotácie. 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

 

 

Uznesenie č. 179/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo 

Žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie  športového klubu TJ Družstevník Ivanka pri Nitre 

b) schvaľuje 

 

Poskytnutie mimoriadnej dotácie športového klubu TJ Družstevník Ivanka pri Nitre  vo výške 

3000,- € 

Hlasovanie: 

Za (5 zo 6) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková,  Ing. 

Anton Zaťko, Ing.  Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: Matej Blaži 

A následne  

 

 

Uznesenie č. 180/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo 
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Žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie Rímskokatolíckej cirkvi – Farnosť Ivanka pri Nitre. 

b) schvaľuje 

 

Poskytnutie mimoriadnej dotácie Rímskokatolíckej cirkvi – Farnosť Ivanka pri Nitre vo výške 

830,- €. 

Hlasovanie: 

Za (6 zo 6) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

V čase 17:41 hod. poslankyňa Mgr. Marta Horníková opustila zastupiteľstvo. 

 

       5)      Rôzne 

 

      a) Žiadosť o otvorenie územného plánu 

 

Starostka informovala poslancov o písomnej žiadosti, ktorá bola predložená Mgr. Mariannou 

Eršek, v ktorej uvádza žiadosť o otvorenie územného plánu. 

 
Návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 181/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) berie na vedomie 

 

žiadosť o otvorenie Územného plánu, ktorá bola predložená Mgr. Mariannou Eršek, 

s trvalým pobytom Nitra. 

Hlasovanie: 

Za (5 zo 5) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 
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b) Delegovanie členov Rady školy  

 

Starostka informovala poslancov o návrhu delegovania členov Rady školy za poslancov Ing. 

Alenu Čičovú, Ing. Antona Zelenaja PhD. Z radov za zamestnancov obce Mgr. Martinu 

Pňačekovú a Luciu Botkovú Valkovú. 

 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie:  

 

Uznesenie č. 182/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) berie na vedomie 

 

delegovanie členov Rady školy za poslancov: Ing. Alena Čičová, Ing. Anton Zelenaj PhDr. 

a z radov za zamestnancov obce: Mgr. Martina Pňačeková, Lucia Botková Valková 

Hlasovanie: 

Za (5 zo 5) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

b) Žiadosť o prenájom obecného pozemku 

 

Starostka informovala poslancov o podanej žiadosti spoločnosti Slovak Parcel Service, s.r.o. na 

prenájom obecného pozemku, parc. č. 587/1v KÚ Ivanka pri Nitre, na osadenie 

samoobslužného boxu BALÍKOVA. 

 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenia:  

 

Uznesenie č. 183/11/2024 – OZ  

 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 13. novembra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

a) prerokovalo  
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Žiadosť spoločnosti Slovak Parcel Service s. r. o. so sídlom Senecká cesta 1 , 900 28 Ivanka 

pri Dunaji na prenájom pozemku na osadenie samoobslužného boxu BALÍKOVA. 

b) schvaľuje 

 

prenájom pozemku na parc. č. 587/1 v KÚ Ivanka pri Nitre, vo vlastníctve obce Ivanka pri Nitre 

o výmere 1,08 m2  na osadenie samoobslužného boxu BALÍKOVA spoločnosti Slovak Parcel 

Service s. r. o. so sídlom Senecká cesta 1, 900 28 Ivanka pri Dunaji za cenu 1,- €/rok. 

c) poveruje 

 

starostku obce prípravou a podpisom zmluvy so spoločnosťou Slovak Parcel Service s. r. o. 

so sídlom Senecká cesta 1, Ivanka pri Dunaji. 

Hlasovanie: 

Za (5 zo 5) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

Následne návrhová komisia dala návrh na uznesenie v súvislosti s vykonaním naviac prác pri 

rekonštrukcií miestnych komunikácií:  

 

Uznesenie č. 184/11/2024 – OZ  

 
zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 16. októbra 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo  

 

vykonané naviac práce na stavbe „Rekonštrukcia miestnych komunikácií Ivanka pri Nitre 

2024“ spoločnosťou COLAS Slovakia, a. s. so sídlom Orešianska 3168/7, 917 01 Trnava. 

b) schvaľuje 

 

vykonané naviac práce na stavbe „Rekonštrukcia miestnych komunikácií Ivanka pri Nitre 

2024“ spoločnosťou COLAS Slovakia, a. s. so sídlom Orešianska 3168/7, 917 01 Trnava 

v celkovej výške 11 636,45 €, ktoré vznikli z dôvodu nepredvídaných skutočností po otvorení 

stavby a nebolo možné s nimi počítať pri stanovení predpokladanej hodnoty zákazky. 
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c) poveruje 

 

starostku obce prípravou a podpisom Dodatku zmluvy so spoločnosťou COLAS Slovakia, a. 

s. so sídlom Orešianska 3168/7, 917 01 Trnava. 

Hlasovanie: 

Za (5 zo 5) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži, Mgr. Alena 

Černíková,  Ing. Anton Zaťko, Ing. Alena Čičová 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

V rámci rôzneho starostka predniesla podnet od pána Bečku z Krakovskej ulici, ktorého sused 

má na pozemku kopu zeliny, v ktorej sa rozmnožujú hlodavce. Zároveň bol spomenutý aj 

podnet na pána Melíška z Hornocintorínskej ulice, ktorý pravidelne vynáša na obecný 

pozemok bio odpad. 

 

Prebehla diskusia medzi poslancami. 

Poslanec Ing. Zelenaj, PhD. navrhol riešenie cez Komisiu - Stavebnú, verejného poriadku a 

životného prostredia. 

 

8)         Diskusia 

 

Starostka otvorila diskusiu. 

Predstavitelia TJ Družstevník sa poďakovali pani starostke a poslancom za schválenie 

mimoriadnej dotácie.  

Občan, ktorý sa zúčastnil na OZ informoval poslancov o zlom stave dlažby na chodníku na 

Novozámockej ulici, pred obecným ihriskom.  

Pani poslankyňa Ing. Čičová sa informovala u poslanca Blažiho k dohode medzi TJ 

Družstevník Ivanka pri Nitre a ŠK Junior Ivanka pri Nitre.  

Poslanec Blaži požiadal poslancov, aby ho nestavali do situácie, že je proti niekomu, chce si 

len robiť svoju robotu, pod svojim občianskym združením a formou akou to chce on robiť, nie 

ako si to predstavuje niekto iný. Taktiež požiadal o to, aby ho nestavali do pozície, v ktorej 

bráni inému občianskemu združeniu, aby si to isté robilo aj ono.  

Pani poslankyňa Ing. Čičová upozornila na voľne pohybujúceho psa na Krakovskej ulici. Pani 

starostka ubezpečila poslankyňu o doriešení. 

Pani starostka poskytla poslancom informáciu o tom, že od 01.01.2025 budú na odpady nové 

autá s čidlami, ktoré identifikujú smetiak bez čipu a tým ho ani nevysype, taktiež smetná 

nádoba po zachytení bude zhodnotená zabudovanou váhou, ktorá smeti odváži a keď zistí váhu, 

ktorá nie je postačujúca na výsyp, tak bude odmietnutá a nevysype sa. Občan dostane 

informáciu, že mu nebola nádoba vyprázdnená. 
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Medzi poslancami prebehla diskusia v súvislosti s výdavkami za údržbu trávnika na ihrisku. 

Vzhľadom na úsporu výdavkov rozpočtu v roku 2025 nebude možné realizovať údržbu v takej 

finančnej hodnote, akou bola doteraz. Do tejto diskusií sa zapojili zástupcovia TJ Družstevník 

Ivanka pri Nitre, ktorí s tým nesúhlasili. V tejto súvislosti bolo poznamenané, že v prípade 

revitalizácie parku sa všetky obecné akcie budú konať na obecnom ihrisku. 

 

       10)         Záver 

Starostka poďakovala prítomným za účasť a ukončila 17.zasadnutie OZ. 

Rokovanie bolo ukončené o 18:25 hod.  

 

V Ivanke pri Nitre, dňa 28.11.2024 

Zapísala: Lucia Botková Valková                                                  Ing. Jana Maršálková 

                          starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Matej Blaži                            .............................................. 

Mgr. Marta Horníková      .............................................. 


